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Inleiding 
 
Geacht CDA-lid, 
 
Het is ons een genoegen u via deze nieuwsbrief op 
de hoogte brengen van het laatste nieuws. Deze 
nieuwsbrief zal met regelmaat verschijnen.  
 
Het CDA is nu een jaar op weg in de gemeente Kaag 
en Braassem. Natuurlijk moet en kan er nog veel 
gebeuren, maar in deze nieuwsbrief zult u zien dat er 
ook heel veel gerealiseerd is, of hard op weg om te 
worden gerealiseerd. Bij deze nieuwsbrief vindt u 
tevens de uitnodiging voor onze ledenvergadering. 
Een vergadering die u niet mag missen, want wij 
hebben Liesbeth Spies bereid gevonden de avond te 
komen opluisteren.  
De ledenvergadering is niet het enige dat wij voor u 
organiseren. Binnenkort is er namelijk ook een gratis 
cursus debatteren. Meer informatie bij D. Nagtegaal 
(dpnagtegaal@hetnet.nl) 
 
Wilt u ook politiek actief zijn? Er zijn diverse 
interessante functies beschikbaar. Meer informatie 
kunt u opvragen bij ondergetekende 
(paulsnoek@yahoo.com). 
  
Met vriendelijke groet, 
Paul Snoek, voorzitter 

Geluidseffecten HSL 
 
De HSL-Zuid verbindt Amsterdam en 
Rotterdam met de Belgische grens en 
sluit aan op het Europese spoornetwerk 
van hogesnelheidslijnen. Het tracé loopt 
door onze gemeente langs de A4. Sinds 
de dienstregeling in september zijn de 
treinen op vele plaatsen in onze 
gemeente goed te horen. Dat heeft 
geleid tot diverse vragen en klachten, 
met name over geluidsoverlast.  
 
 
Geluidsnormen moeten worden gehandhaafd 
De fractie van het CDA heeft de afgelopen maanden 
initiatieven genomen om duidelijk te krijgen hoe hoog 
de geluidsoverlast is en of deze voldoet aan de 
gestelde normering. In samenwerking met de CDA-
fractie van de gemeente Lansingerland is op het CDA-
congres op 31 oktober een resolutie aangenomen dat 
de verantwoordelijke minister maatregelen neemt. Dit 
houdt in dat te allen tijde voldaan moet worden aan de 
gestelde HSL-geluidsnormen en dat deze ook worden 
gehandhaafd. Ook moet er een gezond woon- en 
leefklimaat rond de HSL-lijn blijven.  
 
Hiervoor is geluidsonderzoek nodig en het nemen van 
eventueel noodzakelijke aanvullende geluidwerende 
maatregelen in de nabijheid van de bestaande en 
toekomstige woonwijken. Op deze manier blijft het 
geluidniveau op gevelhoogte onder de 57db, nu en in 
de toekomst.  
 
CDA houdt vinger aan de pols 
Minister Cramer (VROM) schrijft in een reactie aan de 
gemeente dat zij verwacht, dat het geluid binnen de 
gestelde normen blijft zodra de nieuwe treinen rijden 
(tweede helft 2010). Het CDA blijft de vinger aan de 
pols houden en zal, waar nodig, initiatieven nemen 
richting college en rijk. Inmiddels zijn er aanvullende 
vragen gesteld aan het college hoe zij hun 
verantwoordelijkheid nemen in deze kwestie. 
 
Job Grovenstein, raadslid 
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Glastuinbouw  
 
De afgelopen tijd is hier veel over gesproken. De 
gemeenteraad heeft uiteindelijk unaniem tegen 
grootschalige tuinbouw gestemd, ook de CDA-fractie. 
Hoe is dat standpunt bepaald? 
 
Wezenlijke bijdrage  
De CDA-fractie realiseert zich goed, dat de 
gemeente Kaag en Braassem veel te danken heeft 
aan de glastuinbouw. Deze heeft wezenlijk 
bijgedragen aan de welvaart van onze gemeente. 
Om die reden is er door de CDA-fractie lang 
geaarzeld om dit standpunt in te nemen. Laat je de 
tuinbouw nu niet in de kou staan?  
 
Oneens met de Provincie 
Nee! Wij zijn het niet eens met de planologische 
reservering zoals de Provincie dat noemt. Daarvoor 
is onze gemeente te klein en zijn bepaalde delen te 
mooi. Die kun je beter een andere bestemming 
geven. We willen samen met anderen goede 
bestemmingen bepalen voor verschillende delen van 
onze mooie gemeente.  
 
Nader onderzoek 
Toch moeten we met de Provincie in gesprek blijven. 
Bij ruimtelijke orderning speelt de Provincie een 
belangrijke rol. We hebben elkaar nodig. Daarom zijn 
we voorstander van nader onderzoek. Niet om via de 
achterdeur toch polders vol te zetten met kassen. 
Wel kan onderzoek duidelijk maken wat er nodig is  
en waar dat het beste kan komen te staan. Het 
opruimen van ‘oud glas’ in de gemeente moet daar, 
wat de CDA-fractie betreft, bij betrokken worden. 
Daarmee draagt het CDA Kaag en Braassem de 
tuinbouw een warm hart toe. 
 
Henk Hoek, raadslid 
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Website 
 
Via onze website blijft u 
altijd op de hoogte van 
onze projecten, 
standpunten en activiteiten. 
www.kaagbraassem.cda.nl. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Koerswijziging 
Braassemerland 
 
Bij de start van het project Braassemerland is bewust 
gekozen voor het zoveel mogelijk in eigen hand 
houden van de sturing op het project. Op die manier 
voorkom je dat bijvoorbeeld projectontwikkelaars een 
eigen invulling geven aan zo’n plan. Braassemerland 
echter is een project met een dusdanige omvang, 
complexiteit en duur, dat het op regelmatige momenten 
vraagt om bijsturing. Zeker als invloeden van buitenaf 
daartoe aanleiding geven. 
 
Je kunt het vergelijken 
met een grote 
verbouwing. In eerste 
instantie zelf de 
planvorming in eigen 
hand houden, maar de 
uitvoering uiteindelijk in 
handen van een  
             aannemer geven. Doe je dit met heldere                  
             uitvoeringsvoorschriften, goed overleg en  
             enige speelruimte, dan zal het eindresultaat  
             worden zoals je dat zelf voor ogen had.  
 
 
 
 

Gemeente Kaag en Braassem heeft veel te danken aan  
glastuinbouw 
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Juiste invulling 
Ditzelfde geldt voor Braassemerland. Externe 
factoren vragen om een koerswijziging. En juist 
omdat de gemeente ten aanzien van de planvorming 
zelf de regie in handen had, ligt er nu een basisplan 
met kaders en uitgangspunten, dat heel goed voor 
uitvoering in handen kan worden gegeven van 
projectontwikkelaars.  
 
Het CDA staat achter deze koerswijziging, maar zal 
daarbij nauwlettend sturen op het meegeven van 
dusdanige heldere uitvoeringsvoorschriften, dat het 
plan die invulling krijgt die we voor ogen hadden. Dit 
neemt overigens niet weg, dat nieuwe externe 
factoren blijven vragen om monitoring op eventuele 
bijstelling van de koerswijziging.   
 
Karin van der Kaaden, fractievoorzitter 
 

Harmonisatie subsidies 
 
Doordat we per 1 januari 2009 als twee gemeenten 
zijn opgegaan in één gemeente Kaag en Braassem 
kregen we te maken met twee verschillende 
systemen van subsidie verstrekking. En dat kan niet 
in één gemeente. Daarom harmonisatie of anders 
gezegd: van twee verschillende systemen één 
systeem maken. 
 
Nieuw subsidiebeleid 
Dat is sneller gezegd dan gedaan. In het coalitie- 
akkoord is afgesproken, dat deze harmonisatie 
budgettair neutraal moet verlopen. Dat wil zeggen, 
dat het niet meer mag gaan kosten, dan het totale 
bedrag dat de beide gemeenten aan subsidies 
uitgaven. In september 2009 heeft de CDA-fractie  
ingestemd met een aantal uitgangspunten om te 
komen tot een totaal nieuw subsidiebeleid.  
 
Het uitgangspunt, dat bij gebruik van gemeentelijke 
accommodaties de huur in verhouding moet staan tot 
de kosten die de gemeente daaraan heeft, strandde 

al in de CDA-fractie en later ook in 
de raad. Op dat gebied zijn er 
zoveel versluierde kosten en 
verschillende beheersvormen, maar 
ook bindende afspraken uit het 
verleden. De raad vond unaniem, 
dat daar eerst helderheid over moet 
komen, voordat hierover besluiten 
kunnen worden genomen.  
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Eind 2010 zal de harmonisatie zijn beslag moeten 
hebben.  We verwachten in het voorjaar 2010 een 
voorstel van B&W voor een definitieve subsidie- 
verordening. 
 
Dick Nagtegaal, raadslid 
 

Dorpsplan Leimuiden 
 
Het project Dorpsplein in Leimuiden is in twee delen 
geknipt: de noordzijde van de dr. Stapenseastraat en 
de zuidzijde. De noordzijde is geheel in eigendom van 
de gemeente en kan daarom sneller gerealiseerd 
worden dan de zuidzijde. Overeenkomstig de planning 
wordt nu het bestemmingsplan voorbereid voor dit 
gedeelte. 
 
Inmiddels is duidelijk dat er niet echt een medisch 
cluster zal komen, maar dat naast een locatie voor de 
tandarts ruimte beschikbaar is voor de 
dienstverlenende sector, zoals bijvoorbeeld een bank 
en een makelaarskantoor. 
 
 
 

Belangrijke uitgangspunten nieuw 
subsidiebeleid : 
 
 

- de afstemming van 
subsidies met de WMO (Wet 
Maatschappelijke 
Ondersteuning),  

 
- subsidies zijn niet voor 

mensen of organisaties die 
het makkelijk zelf kunnen 
betalen  

 
- bij de toekenning is geen 

automatisme meer 
(voorbeeld: jij krijgt dus dan 
hebben wij daar ook recht 
op) 

  
- Ongemotiveerde subsidies 

worden afgeschaft 
(waarderingssubsidies). 
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Inmiddels hebben drie zorginstellingen aangegeven 
geen belangstelling te hebben voor zorgwoningen op 
de locatie in het huidige plan. Voor het blokje 

zorgwoningen dient dan ook 
een alternatieve invulling 
gevonden te worden. Deze 
situatie levert ons de 
mogelijkheid, om voor dit 
onderdeel een goed 
alternatief te vinden. In 
eerste instantie gaan de 
gedachten uit naar een 
woningtype voor senioren. 

 
Voor het zuidelijke deel van het plan is de 
projectontwikkelaar in gesprek met de respec-
tievelijke eigenaren om te komen tot verwerving van 
de panden. Nu het bekend is dat de Super zal 
worden omgevormd tot een Jumbo, kan hier in de  
planvorming rekening mee gehouden worden. Met de 
eigenaar van Café René lopen de gesprekken om te 
komen tot verplaatsing. Kortom hoewel het lijkt of er 
niet veel gebeurt, gaat de planvorming onverminderd 
voort! 
 
Antoon Kea, wethouder 
.  

Recreatie 
  
Ook op dit gebied zijn er in het eerste jaar van de 
gemeente Kaag en Braassem al een aantal grote 
stappen gezet. Inmiddels zijn de recreatieve beleids- 
en uitvoeringsplannen vastgesteld.  
 
Leuke initiatieven 
Het afgelopen jaar zijn er vanuit de gemeente leuke 
initiatieven geweest, zoals de succesvolle 
fiets/sloepen tocht op de jaarlijkse monumentendag. 
Daarnaast spelen er veel zaken, die nu nog wat 
minder in de schijnwerpers staan, maar wel 
belangrijk zijn.  
 
Tegenhanger van Friese plassen 
Zo is er bijvoorbeeld een samenwerkingsverband 
met alle gemeenten en ondernemersorganisaties 
rond de Hollands - Utrechtse plassen, waarvan onze 
gemeente voorzitter is. In dit samenwerkingsverband 
willen we gezamenlijk deze plassen meer op de kaart  
zetten als tegenhanger van de Friese plassen. Begin 
maart wordt er bijvoorbeeld tijdens de Hiswa  
een nieuwe waterkaart gepresenteerd voor  
dit totale plassengebied.  
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Ook hebben we gezamenlijk een aantal recreatieve 
knelpunten benoemd waaraan we werken. De brug in 
Nieuwe Wetering is er een van. Waarschijnlijk worden 
hierover dit jaar nog besluiten genomen. 
 
Veel initiatieven ondernemers 
Wij vinden het positief, dat veel ondernemers met 
recreatieve plannen naar ons toekomen. Wij werken 
mee om zoveel als kan planologisch mogelijk te 
maken. Diverse logiesmogelijkheden zijn inmiddels al 
tot stand gekomen. 
 
Jan Uit den Boogaard, wethouder 
 
 
 

Zo krijgt het recreatieve element van onze gemeente 
Kaag en Braassem steeds meer gestalte en daar ben 
ik, als CDA wethouder recreatie, best een beetje trots 
op en zeker heel blij mee. 
 
Jan Uitdenboogaard 
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 In de Gemeente Kaag en Braassem zijn een aantal vormen van 
logies tot stand gekomen, o.a. ‘dromen aan het water’ en B&B’s 

Plannen waar het CDA mee bezig is:  
 

- Recreatiepier in de Braassem  
 
- Fietsknooppuntensysteem 

Groene Hart (al gerealiseerd)  
 

- Toeristische Overstap Punten 
(TOP’s): centraal punt vanwaar 
diverse recreatieve activiteiten 
kunnen worden gestart  

 
- Langer boerenwandelpad 



 


